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Jerzy Milewski (ekspert rynku farmaceutycznego, Narodowa Rada
Rozwoju) mówi o planach wprowadzenia na rynek szczepionki na
koronawirusa. Ocenia, że należy w jej przypadku mówić raczej o
„nowej technologii medycznej”. Wyraża opinię, że obecnie nawet
nie do końca wiemy, przed czym chcemy się bronić, oraz że nie
ma  dowodów  na  to,  że  koronawirus  SARS-Cov-2  jest  bardzo
śmiertelny.  Ekspert  rynku  farmaceutycznego  wskazuje,  że  w
Polsce nie mamy wystarczającej wiedzy na temat stanu epidemii,
a jednocześnie „szaleńczo” chcemy wprowadzać szczepionkę.
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